
 

 

 
 
 
Volikogu koosoleku protokoll  
20.10.21 
 
 

1. Kohtumine ettevõtlus- ja infotehnoloogiaminister Andres Sutiga (globaalne ettevõtte tulumaks, 
välistööjõud) 

Minister annab volikogu liikmetele ülevaate globaalsest ettevõtte tulumaksust ning räägib ideedest, kuidas 
soodustada välismaalaste palkamist. 
 

2. Hando Sutteri ettekanne energiaturu trendidest ja Enefiti IPOst 
Hando Sutter esitab ettekandes ülevaate energiaturgudel toimuvast ning räägib pikemalt tuuleenergiast ja 
päikeseelektrijaamadest ning nende võimalustest tänapäeval. Lõpetuseks tutvustatakse volikogule Enefit 
Green IPOt.  
 

3. Alampalga kokkuleppest (Arto Aas) 
Läbirääkimistel Ametiühingutega saadi kokkulepe – alampalk 2022 on 654eur ning 3,86eur/tund.  

4. Ülevaade olulisematest sündmustest ja kohtumistest (Arto Aas) 

• Kiiret lahendust ootavad välistööjõu teemad. Lähinädalatel peaks tulema ka lahendus.  

• Tuule tiibadesse on saanud maksudebatt tervikuna - mis on ees ootamas. Palju räägitakse 
keskkonnatasudest rohepöörde kontekstis.  

• Sotsiaalministeeriumist saadetakse erinevaid algatusi: Töötukassa ning hüvitised, TLS muudatused, 
tööturuteenused, eripensionite süsteemi muutmine jne. 

• Tööandjate Keskliid on tegelenud hariduse ja kutsehariduse teemadel.  

• Novembris toimub Ärikohting: 02.11 rahandusminister Keit Pentus-Rosimannusega. Minister räägib, 
mis riigieelarves ootab, plaanidest energiahindade leevendamisega ning globaalse tulumaksu 
temaatikast. 

 
5. Liikmelisuse peatamine (Smiso) 

Smiso OÜ liikmelisus on peatatud aastaks. 
 

6. Muud küsimused  
Järgmine koosolek toimub 17.11.21 
 
 
 
 
 


